

24 February 2026

Disclosure of the Board of Directors' Resolutions

The Board of Directors of Liva Group SAOG have held their meeting on 23 February 2026 and have passed the following resolution:

1. Approval of the consolidated financial statements for the year ended 31 December 2025.
2. Approval of Directors' Report for the financial year ended 31 December 2025.
3. Approval of Management Discussion & Analysis Report for the year ended on 31 December 2025.
4. Approval of the Corporate Governance Report for the year ended on 31 December 2025.
5. Recommendation for the distribution of cash dividends of 10 baiza per share for the financial year ended 31 December 2025 subject to regulatory approvals and approval from the shareholders in the next annual general meeting.
6. Approval of related requested documents as per rules and regulations.

24 فبراير 2026

الإفصاح عن قرارات إجتماع مجلس الإدارة

عقد إجتماع مجلس إدارة مجموعة ليفا ش. م. ع. بتاريخ 23 فبراير 2026 م واتخذ المجلس القرارات التالية:

1. اعتماد القوائم المالية المدققة للشركة والبيانات المالية الموحدة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 م.
2. اعتماد تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 م.
3. اعتماد تقرير مناقشات وتحليلات الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 م.
4. اعتماد تقرير حوكمة الشركات للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 م.
5. اعتماد مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين وذلك بمعدل 10 بيضة لكل سهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025. وتخضع توزيعات الأرباح المقترحة للموافقة التنظيمية وموافقة المساهمين في الإجتماع العام السنوي القادم.
6. اعتماد الوثائق ذات الصلة المطلوبة بموجب اللوائح المعمول بها.

المفوض بالتوقيع

Authorized Signatory



